

Date : ٠٦/٠٢/٢٠١٩

Ref : DXB/ACC/ 119

Dubai Financial Market
P.O.Box : 9700 Dubai – UAE

التاريخ: 2019/02/06

المرجع : دبي /ACC/ 18 / ١١٧٩

السادة : سوق دبي المالي المحترمين
ص.ب : 9700 دبي – الامارات العربية المتحدة

Greetings

تحية طيبة و بعد

Subject : Disclosing the Results of Board of Directors Meeting of Al Sagr National Insurance Company

الموضوع : الإفصاح عن نتائج إجتماع مجلس إدارة شركة الصقر الوطنية للتأمين

This is to inform you that Al Sagr's Board of Directors held its meeting today 06/2/2019 at Al Sagr's head office at 12:00 pm and the agenda was as hereunder :

نفيدكم بأنه قد تم عقد اجتماع مجلس الادارة اليوم الواقع في 2019/02/06 في مقر الشركة الرئيسي في دبي عند الساعة الثانية عشرة ظهرا و قد تم مناقشة ما يلي :

- 1- Discussed the operation of the company without any decision that may influence the share trading activity.
- Director & CEO Mr. Sami Shakhshir has submitted his retirement to the Board, which will be effective from 01/05/2019.
- Mr. Abdul Mohsin Jaber has been appointed as General Manager of the Company with effect from 06/02/2019.

The Board of Directors, represented by the Chairman Mr. Majid Abdullah Al-Siri, thanked Mr. Mohammed Sami Al-Shakhshir for his hard work and sincere efforts in managing the company over a period of 24 years. These efforts have resulted in improving the

- 1- تم مناقشة سير العمل دون اتخاذ قرارات من شأنها ان تؤثر على تداول اسهم الشركة .
- 2- ما يستجد من عمل :

- اخطر عضو مجلس الادارة و الرئيس التنفيذي السيد محمد سامي الشخشير مجلس الادارة برغبته بالتقاعد اعتبارا من 2019/05/01 و قد تمت موافقة المجلس.

- تم تعيين السيد/عبد المحسن جابر مديرا عاما للشركة اعتبارا من 2019/02/06.

و قد قام مجلس الادارة ممثلا برئيس المجلس السيد/ماجد عبدالله السري بالتوجه بخالص الشكر الى السيد محمد سامي الشخشير على عمله الدؤوب و جهوده المخلصة في ادارة الشركة خلال فترة تزيد عن 24 عاما حيث اثمرت تلك الجهود عن الارتقاء باداء الشركة و وصوله الى مستوى متميز كما نوه المجلس الى ما قدمه لبناء اسم الصقر للتأمين و جعلها من اهم الشركات على مستوى الدولة

company's performance and reaching a distinguished level, The Board also thanked him to build the name of Al Sagr insurance and make it one of the most important companies at the UAE level

Yours Faithfully,
For Al Sagr National Insurance PSC

و تفضلوا بقبول فائق الاحترام و التقدير
عن الصقر الوطنية للتأمين (ش.م.ع)



محمد سامي الشخشير
عضو مجلس الإدارة و الرئيس التنفيذي